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R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
din 11 februarie 2013

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr.1 bis, are loc sedinta extraordinara a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta extraordinara din 11.02.2013, sedinta convocata
prin dispozitia d-nului Primar nr.237/07.02.2013, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 19 consilieri locali din totalul de 21
de consilieri, absenteaza, d-nii consilieri Catalin Vrabie si Ioan-Liviu Oloeriu.
Este intrunit cvorumul necesar pentru ca sedinta sa fie legal constituita, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr.
215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.

La sedinta participa:

? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Natasa Nemes – Director executiv, Directia economica;
? d-na Micsunica Baciu – Director executiv Directia resurse umane;
? d-na Diana Decuseara – Arhitect sef;
? d-na Cristina Costin – Sef serviciu investitii, fond locativ;
? d-nul Dan Cazaciuc – Sef serviciu comunicare;
? d-na Cristina Dascalescu – Sef serviciu administratie publica locala, agricultura, cadastru;
? d-nul Razvan Necula – Inspector Compartiment informatica, imagine;
? d-na Carmen Pascaru – Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-na Maria Murgoci – Director Ansamblul Folcloric Tara Vrancei Focsani;
? d-nul Mihai Ciobotaru – Director Serviciul Public Local de Asistenta Sociala Focsani;

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-media locala.

Presedinte de sedinta dl. Bogdan-Emilian Matisan prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 1 punct:

1. proiect de hotarare privind aprobarea retelei scolare a unitatilor de invatamant
preuniversitar din municipiul Focsani pentru anul scolar 2013-2014;

Nu sunt discutii si se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 19 de voturi “pentru”.

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea
retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar din municipiul Focsani pentru anul scolar 2013-2014;

D-nul consilier Aurel Bacu: „trebuie sa stim, pentru ca am discutat astazi in comisie, si acest proiect de hotarare, il consider o solutie
de compromis pentru anul acesta. Pentru ca, atat in discutiile purtate saptamana trecuta, cat si azi, mi-am dat seama ca trebuie alte
si alte discutii, in asa fel incat aceasta retea sa satisfaca si nevoile de invatamant si dorintele parintilor si alte multe conditii.
Fara asta, eu nici acum nu sunt convins ca este ordine totala in construirea acestei retele de invatamant, in scolile din municipiul
Focsani”.

Presedinte de sedinta dl. Bogdan-Emilian Matisan: „asta inseamna ca, o comunicare mai buna cu mediul de invatamant si autoritatea
publica locala trebuie sa fie un pic mai vie”.

D-nul consilier Neculai Tanase: „as vrea sa reiterez ce am spus si la comisii. Noi consilierii, care nu suntem de specialitate, ar trebui
sa dam un vot de principiu pentru ceea ce hotarasc cei care se pricep. Adica, Inspectoratul Scolar Vrancea, sa rezolve problemele, sa
aiba discutii, dialog social cu sindicatele, cu directorii si sa rezolve problemele, iar noua sa ne prezinte doar rezultatul unor probleme.
Eu nu am vazut, va spun sincer, in ultimii 10 ani, nu am mai avut astfel de probleme. Este pacat, si din punctul meu de vedere, nu as
putea spune ca este o nota bene conducerii Inspectoratului Scolar Vrancea”.

Presedinte de sedinta dl. Bogdan-Emilian Matisan: „este pentru prima data de altfel, cand se discuta serios despre reteaua scolara si
este pentru prima data cand administratia publica locala este luata in seama. Deci, este, o nota bene, atat pentru Inspectoratul Scolar
Vrancea, cat si pentru administratia publica locala care se intereseaza indeaproape de reteaua scolara.
Vad ca, cel putin la nivel antiprescolar, s-a rezolvat problema, in sensul ca, s-a infiintat o singura unitate cu personalitate juridica si nu
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doua, asa cum a fost discutat inainte.
Iar in ceea ce priveste reteaua scolara gimnaziala si liceala, cred ca negocieri, negocieri in sensul realizarii unor lucruri bune atat
pentru elevi cat si pentru parinti, aceste discutii trebuie purtate cu mult inainte, atat de reprezentantii Consiliului Local cu sindicatele
cat si cu reprezentantii Inspectoratului Scolar Vrancea.
In felul acesta nu o sa mai avem probleme de comunicare, sa-i spun asa, si de elaborarea unor proiecte de hotarari care sa fie
intr-adevar in asentiment cu dorintele si aspiratiile elevilor si parintilor”.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „am spus-o si astazi in sedinta de comisie.
Nu stiu cat o sa implice in treaba asta, d-na consilier Balaban, va trebui sa urmariti cu atentie, nu stiu cata atentie o sa dea domnii
directori de la unitatile de invatamant la care am arondat, alte unitati de invatamant.
S-ar putea sa le dea mai putina importanta. Spun acest lucru, datorita faptului ca, gradinitele noastre, de exemplu, o sa fie stat in stat
acolo. Fiecare o sa-si vada de treaba lui.
Nu stiu, o sa trebuiasca sa facem o adresa la Minister sau va trebui sa gasim o solutie, pentru a imputernici pe cineva care sa
raspunda intr-adevar de aceste unitati. Sunt peste 200 de copii. Chiar am avut discutii cu doamnele directoare de la aceste unitati de
invatamant si vreau sa o tratam cu foarte mare responsabilitate.
Asta este un punct, si pentru ca nu avem si diverse, sunt obligat sa va aduc la cunostinta ca vineri, la ora 12, in Piata Unirii, a fost un
miting spontan, profesori, parinti, ne-au cerut sa gasim toate solutiile pentru a asigura paza si siguranta in unitatile de invatamant.
Din discutia pe care am avut-o azi, in comisie, dorim sa facem o situatie, la ora aceasta, sa vedem de ce personal dispune fiecare
unitate de invatamant si functie de treaba aceasta sa luam niste masuri, bineinteles, o sa va fie aduse la cunostinta, masurile pe care
noi dorim sa le luam in unitatile de invatamant, pentru ca nu vrem sa mai avem probleme, asa cum am avut la Scoala nr.7.
Daca stiti, am avut probleme si la Liceul nr.2, dar numai, ca au fost de alta natura. Nu mai dorim sa avem asa ceva, si din acest motiv,
cred, ca pana la sedinta de consiliu, ordinara, de consiliu local, o sa va pregatim un material, de modul in care vedem noi rezolvarea
acestor probleme”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 30.

Presedinte de sedinta dl. Bogdan-Emilian Matisan: constata ca au fost epuizate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile
incheiate si multumeste tuturor pentru participare. Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.
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